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Notulen algemene ledenvergadering Habo’95 dd 29 oktober 2015 

 

1. Opening 

Voorzitter Gerry van Boxtel opent de vergadering en heet alle aanwezigen van harte welkom. Buiten het 

bestuur waren circa 30 personen aanwezig.  

 

2. Vaststelling agenda 

Er zijn geen agendapunten aangedragen.  

 

3. Notulen vorige algemene ledenvergadering Habo’95 dd 23 oktober 2014. 

Er zijn geen opmerkingen over de notulen zodat deze zijn vastgesteld.  
 

4. Financieel jaarverslag, begroting en kasverslag  

Coen van der Horst geeft aan de hand van een PowerPointpresentatie aan wat afgelopen seizoen de 

inkomsten en uitgaven van Habo’95 zijn geweest. De uitgaven en inkomsten hielden elkaar in het 

afgelopen seizoen vrijwel in evenwicht, zodat er een klein positief resultaat van € 360,- is geboekt.  

De inkomsten uit contributies , gemeentelijke subsidies en SBB zijn iets minder dan in het afgelopen 

seizoen, maar daar tegenover staat dat de inkomsten uit sponsoring iets omhoog zijn gegaan. Hier 

tegenover staat dat de lasten ook minder zijn; met name de vergoedingen voor trainers zijn minder. Bij 

de afdrachten aan het NHV moet worden opgemerkt dat de teambijdrage voor heren 1 door de promotie 

hoger is geworden.  

Gerry merkt op dat de inkomsten voor de helft uit contributies komen en dat het financiële plaatje van 

de vereniging er goed uitziet. 

Vervolgens spreekt Coen de begroting voor het komend seizoen door. De gepresenteerde begroting laat 

een verlies zien van circa € 1.400,-.  

Peter Tielemans heeft de kascontrole verricht en heeft geen opmerkingen ten aanzien van de cijfers van 

het afgelopen seizoen. Wel zegt hij dat het niet gewenst is dat de begroting voorziet in een negatief 

resultaat. Gerry merkt daarover op dat een incidenteel verlies kan worden opgevangen en dat lopende 

het seizoen nog altijd kan worden bijgestuurd. 

 

5. Bestuursverkiezing 

 Rob Tielemans – die overigens is verhinderd tijdens deze vergadering - is aftredend en herkiesbaar. 

 Hij wordt met algemene stemmen herkozen. 

 

6. Woordjes commissies 

Technische commissie 

Alex van Boxtel geeft een toelichting op het afgelopen seizoen. Hij merkt op dat de TC in een 

overgangsfase zit. Wilma v.d. Elzen is gestopt bij de TC en als jeugdtrainer. Mirjam van Erp is in de TC 

gekomen. Wilma vervulde de rol van jeugd coördinator en was erg belangrijk voor de TC, omdat zij 

aanspreekpunt was voor ouders en de teamindeling bij de jeugd deed. Daarnaast zijn ook Odette en 

Mirjam gestopt als jeugdtrainer. De TC is op zoek naar personen die de jeugdtraining en de bijkomende 

zaken voor hun rekening nemen.  

Voorts zijn er nog steeds scheidsrechters. Dit probleem is al meermaals besproken. De drie jeugdleden 

die veel van de jeugdwedstrijden floten zijn deels al gestopt. De meeste jeugdleden hebben het 

scheidsrechter examen op handbalmasterz afgelegd. Dit is ook belangrijk voor de spelregelkennis. De 

vereniging stimuleert de jeugd zoveel als kan om te gaan fluiten, maar als mensen zich niet aanmelden 

voor de cursus of om wat voor reden dan ook weer snel stoppen, houdt het al snel op. Er is een persoon 

nodig die de (potentiele) scheidsrechters begeleidt. Alex wijst er nogmaals op dat voor elk team een 

scheidsrechter moet zijn, omdat de vereniging anders genoodzaakt is om een team terug te trekken.   

Tot slot zegt Alex dat de TC nog op zoek is naar een vrijwilliger die het beheer van de shirtjes wil doen 

omdat Mirjam daarmee is gestopt.  

Voor het komende seizoen zijn bij de heren- als damesselectie Damir Josipovic respectievelijk Joan 

Meeuws wederom trainer/coach.  

 

Evenementencommissie/PR-commissie 

Stef van Lankvelt Op 7 november is er weer een “feest met ballen”. Er zullen betere afspraak met de 

stichting binnensport worden gemaakt.  
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Leden van de Rabobank wordt opgeroepen om in het kader van de Rabobank Clubkas Campagne op 

Habo’95 te gaan stemmen. 

 

Kampcommissie 

Rieneke vertelt dat het kamp dit jaar al voor de tweede keer op de buitensportaccommodatie in Boekel 

is geweest en het weer uitermate goed was verlopen. Er hebben circa 60 jeugdleden aan deelgenomen. 

 

8. Rondvraag 

Laurens van Cuijk vraagt aandacht voor de situatie van heren 3. Hij zegt dat er geen scheidsrechter voor 

heren 3 is geregeld en vraagt zich af of de vereniging niet van dit team af wil. Alex wijst er namens d e 

TC op dat er te weinig scheidsrechters zijn en dit team geen scheidsrechter levert terwijl daar al vaak op 

is gewezen. Bovendien zijn er meerdere personen uit dit team die hun plichten ten aanzien van fluiten 

van jeugdwedstrijden en tijdwaarnemen stelselmatig verzaken. Bovendien is er juist met dit team een 

incident geweest waarbij een scheidsrechter van de eigen vereniging verbaal zeer onbehoorlijk is 

bejegend. Laurens betreurt dit incident en biedt daarvoor excuus aan. Hij wijst erop dat onlangs 

helemaal geen scheidsrechter aanwezig was; Matthijs antwoordt dat dit kwam door een 

communicatiestoornis, maar zegt dat hij juist degene is die veel wedstrijden voor dit team fluit.  

Frans van der Horst geeft zijn mening over het voorgaande en zegt dat het geschil niet op de spits moet 

worden gedreven. 

William van de Rakt zegt het gevoel te hebben dat bij Habo’95 alle aandacht naar heren 1 uitgaat.  

Gerry antwoordt dat dit pertinent onjuist is en de aandacht juist uitgaat naar de jeugd. He t feit dat de 

eerste teams nu zo hoog spelen is het gevolg van het jeugdbeleid.   

 

Joost Tielemans zegt zich beschikbaar te stellen als vrijwilliger.  

Rob Rovers heeft enkele inhoudelijke vragen die afdoende worden beantwoord.  

Ad Tielemans merkt op dat er weinig dames zijn in verhouding tot het aantal damesleden. Hij gaf aan 

dat hij wel iets wil doen voor scheidsrechterszaken, bijvoorbeeld op een spelregelcursus. 

Irene, Stef en Rob zeggen dat zij willen fluiten en de cursus willen volgen. 

Ries en Rob zeggen dat zij de inkomsten voor merchandising omhoog willen krikken. 

 

9.  Sluiting 

Voorzitter Gerry van Boxtel zegt dat er een pittige discussie is geweest, maar dat de leden moeten 

kunnen zeggen wat hen op het hart ligt. Hij sloot onder dankzegging voor ieders  komst en inbreng de 

vergadering. 


